

海外交換生迎新簡介會 31/8/2006

Orientation Session for Exchange Students



輔導主任劉行榕教授向海外交換生介紹聯合書院。

Professor Alaster Lau, Dean of Students, introducing United College to exchange students.



簡介會後，海外交換生同學於思源文娛中心享用午餐。

Exchange students enjoying a welcoming lunch at Si Yuan Amenities Centre after the orientation session.

海外交換生及非本地學生迎新晚宴 19/9/2006

Welcoming Dinner for Exchange & Non-local Students



輔導主任劉行榕教授代表書院設宴歡迎非本地聯合同學。

Professor Alaster Lau, Dean of Students, representing the College to host a welcoming dinner for exchange and non-local students.



嘉賓與非本地聯合同學提燈籠遊校園，共賀中秋。

Guests, as well as exchange and non-local UC students joining a lantern parade around the United College campus.

迪士尼樂園行政人員訪問書院

Executive From Disney Visited United College



迪士尼樂園青年計劃署長 Mr Charles Thomas (右四) 於二零零六年九月六日訪問聯合書院，由輔導主任劉行榕教授(左四)負責接待。

Mr Charles Thomas, Youth Event Management Director, Disney Youth Group Programs (fourth from right) visited United College on 6 September 2006. Professor Alaster Lau, Dean of Students (fourth from left) received him during this visit.

第四屆醫學院校際生理學問答比賽

4th Inter-medical School Physiology Quiz



醫學院四年級梁沛行同學(右三)與三名醫科生於馬來西亞舉行的第四屆醫學院校際生理學問答比賽中榮獲全場亞軍。是次比賽有16隊隊伍參加，分別來自馬來西亞、香港、台灣及新加坡。

Mr Leung Pui Hang, Medical Year

4 student (third from right), together with 3 other medical students, won the 2nd prize in the 4th Inter-medical School Physiology Quiz held in University of Malaya, Malaysia. 16 teams from Malaysia, Hong Kong, Korea and Taiwan participated in this competition.